



道惟鄉中心小學



Our Mission-我們的宗旨

To inspire talented children from underprivileged families through education, providing transformative mentorship & support. **One At A Time Kids Foundation** strives to empower students to allow them to realize their potential, one child at a time.

激勵來自低收入家庭的優秀孩子，使得他們通過教育得到變革性的指導和支持。

One At A Time Kids Foundation
吉娃娃哪基金會

計劃賦予孩子們一次認識自我潛力、實現自我夢想的機會。

"You, a traveler who is going to your next rebirth should accumulate as much good deeds as you can just as you would pack food for a long Journey."

“你，一個旅行者，在進入另一個重生的旅途中，沿路上應該要多作善事，就像在長途路上要備帶乾糧一樣。”

智慧的教訓，凱西取得於蒙古烏蘭巴特附近的一所沉思寺-

Ariyabala Meditation Temple

July 7th, 2015

Wise Words Outside Ariyabala Meditation Temple in Ulaanbaatar, Mongolia

Established since 2015

VII 2022, 07



吉娃娃哪基金會

One At A Time Kids Foundation

ANAK

Email: oat522@yahoo.com

Grand Central Station,

PO Box 4577, NY, NY 10163

Website: oneatimekidsfoundation.org

道惟中學



夕昌小學



修葺小學



Be Kind and be Helpful!

In 4Q 2021, we launched project 3251 in Qinghai, China. We collaborated with a local charity 【行益天下】. We purchased and distributed 3,251 Vaseline jars and small towels to students and teacher from 23 schools.

2021年青海3251項目: Q4吉娃吉娃哪基金會支持【行益天下】，青海23所學校及3251學生們收了我們購買的凡士林，小毛巾希望他們能住重視個人衛生，養成良好清潔習慣。



文都拉兒小學



建設塘小學

拉代小學





5/2022 OAT purchased new uniforms so the kids were ready to start the new school year. The students looked fabulous!

基金會給孩子們買了新制服，學生們好帥氣，正式開學上課



樂薇亞小學(Lovea School)校長#337感謝牌



10/2021 During the COVID pandemic, OAT covered the school utility & Wi-Fi bills & purchased new cell phones so the children could attend class through Google Meet.



Taiwan 2021 Elevate Tutoring Initiative

OAT sponsored the pilot program of the Elevate Tutoring Initiative in Taiwan in 2021. The initiative addresses the education and well-being of 19 under served youth in universities and colleges by providing resources such as financial aid, tutoring, service-learning opportunities, professional internships, and capacity building services.

2021 台灣大學生助學獎學金

2021年我們共資助19名台灣大專校院學生，鼓勵他們以服務學習的方式協助其他弱勢青少年學習課業與培養興趣。大學生們一起討論課業輔導、暑期營隊及返鄉服務的計畫，並在疫情下，以線上輔導的方式提供弱勢青少年學習方面的引導。

Construction Process Well #337 水井編號337樂薇亞小學(Lovea School)



Cambodia well project through our donation, FAR is a location organization that helped 14 schools in Siem Reap province to constructed 14 wells. 台北知風草基金會透過我們的捐款，在柬埔寨暹粒省十四個不同地區的學校建造了14口水井



隆多小學(Romduol School)校長&338感謝牌



Well #242



Well Project #353 Anderk School



Well #265



When Opportunity Calls! 即時行善! 鼓勵更多人能作善事